



Ref No : AGM Notice 3/2021
Date 日期 : 2021年11月09日
To 敬致 : All the Members 全体会员

2021 年第 49 届常年会员大会通知书

NOTICE OF THE 49th ANNUAL GENERAL MEETING 2021

本会原订 5 月 29 日召开的 2021 年第 49 次常年会员大会, 因为行动管制令(MCO)的关系, **展延至 2021 年 12 月 18 日(星期六)上午 10 时正**, 于我会礼堂举行, 同时初选本会第 25 届 (2021/2024 年度) 执委。届时, 敬希会员踊跃出席, 亲临参与投票。

本届执委改选, 将继续采用书面提名方式进行。在此附上授权书及选举细则各 1 份。选票将在大会当天上午 11 时至 12 时派出, 投票时间则从 11 时开始至中午 12 时 30 分截止。敬请会员留意。

大会议程

1. 主席致詞
2. 覆准前期常年会员大会记录 (2020 年 09 月 05 日)
3. 讨论及接納 2020 年度会务报告
4. 讨论及接納經查核之 2020 年财政报告 (截至 2020 年 12 月 31 日)
5. 讨论及通过修改章程
6. 讨论及通过大會提案
7. 委任 2021 年度稽查師
8. 选举内部查账 2 位
9. 选举委员会主持第 25 届 (2021 / 2024 年度) 执委选举事宜
10. 其他事项

In accordance to the latest MKN(Government) notification and COVID-19 prevention, MCO 3.0 has been imposed again in MAY 2021, EMPTA 49th Annual General Meeting cum Election of the 25th Term (2021- 2024) Board of Executive Committee Members has to be postponed to 18th December, 2021(Saturday), 10.00 a.m. at EMPTA Secretariat Office. (*Light breakfast will be served from 8.30 a.m. onwards)

AGENDA:

1. Opening Address by the Chairman
2. Confirmation of minutes of the 2020 Annual General Meeting held on 05-09-2020

3. Discussion and adoption of the Annual Report 2020
4. Discussion and adoption of the Audited Accounts for the year ended 31-12-2020
5. Discussion and adoption of the amendment of the Rules and Constitution of EMPTA
6. Discussion and adoption of the resolutions raised.
7. Appointment of External Auditor
8. To elect 2 internal Auditors
9. To elect a temporary Chairperson and election of the new office bearers
10. Other matters.

Yours faithfully,

YAP SON CHEE 叶顺志
Chairman 主席

TANG AH CHAI 陈亚才
Secretary-General 总务

同啟

- 备注：
Notes :
- (1) 請攜帶身份証或其他有效證件出席會員大會, 以便領取選票。(出席會員切記戴上您的口罩。)
由于須依據政府防護新冠標準作業程序保持肢體距離 (SOP), 欲出席大會的會員, 敬請預先向本會秘書處報名, 以利本會統計出席人數, 好安排早餐和各程序防護措施, 將備有口罩、消毒液、體溫測量計等等。
Please keep the Secretariat inform ASAP of your attendance as we need to have the head count for the SOP arrangement of breakfast, utensil, manpower and e.t.c.
 - (2) 永久會員及已繳清會費之普通會員方有投票權及被選權。
Only Life Members and Ordinary Members who have paid the annual subscriptions shall be permitted to vote or to be nominated.
 - (3) 會員若有任何提案, 請於 2021 年 12 月 13 日前以書面提交本會秘書處, 以便整理呈交大會討論。Any resolutions to be raised shall reach our Secretariat in writing (info@empta.org.my) latest by 13-12-2021.
 - (4) 請攜帶那兩本手冊前來出席大會 Please bring along the two booklet to attend the Annual General Meeting .

附录：修改章程

Attachment for the amendment of the Rules and Constitution of EMPTA :

雪隆机械及车辆零件商会修改章程

动议增设新条文：

第 17 条：开会方式

在执委会同意之下，本会下列会议可采用线上会议方式进行：

- (1) 会员大会及特别会员大会；
- (2) 执委会议及常务执委会议；
- (3) 本会属下各委员会小组会议。

提议会员：M.S. Auto Engineering Sdn. Bhd. (黄满泉)

附议会员：Asahi Suspension Parts Corporation Sdn. Bhd. (黄文琛)

Insert Clause 17 (after the 16 - NOTICE) : Mode of Meeting

Article :

Tambahan penggubalan Undang-undang EMPTA

Claus 17 : Kaedah persidangan persatuan

Dengan persetujuan EXCO , persidangan persatuan seperti yang disenaraikan berikut dibenarkan berlangsung secara atas talian (*online*).

- i) Mesyuarat Agung Tahunan & mesyuarat EGM;
- li) Mesyuarat Ahli-ahli Jawatankuasa & Mesyuarat AJK Tertinggi ;
- iii) Pelbagai mesyuarat/perbincangan biro-biro.

Pencadang：M.S. Auto Engineering Sdn. Bhd. (Ng Moon Chuan)

Penyokong：Asahi Suspension Parts Corporation Sdn. Bhd. (Darren Wong Wen Shen)